

期貨戶口提款指示單
PAYMENT INSTRUCTION (Futures)

TO: HUATAI FINANCIAL HOLDINGS (HONG KONG) LIMITED

致:華泰金融控股(香港)有限公司

賬號 A/C No. : _____

編號 Ref. No. : _____

戶口 Name : _____

日期 Date : _____

請於本人 / 吾等賬戶內扣除金額

Please debit my / our account with you for the amount of _____ Dollars _____

及開具支票號碼 _____ 轉賬至 _____ 以電匯方式匯出
and issue cheque No. _____ / transfer to _____ / remit by telegraphic transfer

祈付
Payable to : _____

備註
Remarks : _____

\$

本人願意承擔任何付款方式中所發生之費用及匯兌風險

I / We, the undersigned, hereby declare that every trading in my / our account with you, is correct and true

本公司截止提款時間為每天上午11:00正,任何上午11:00正後收到的提款指示將會於下一個工作天處理。當香港天文台發出八號烈風或暴風信號或黑色暴雨警告信號時,提款指示將可能順延至下一個工作天處理。

The cut-off time for fund withdrawal will be by 11:00 am each business day. Any instructions received after 11:00 am will be processed on the next business day. When Hong Kong Observatory announced the hoisting of Typhoon Signal No. 8 or Black Rainstorm Signal, fund withdrawal may be delayed and processed on the next working business day.

客戶簽署 Client's Signature (s)

(如屬聯名戶口,所有戶口持有人均須簽署.如屬公司戶口,請加蓋公司印鑑; 簽名須與客戶協議書相同。)

(If involve any joint account, all concerned parties must sign; for company account, please sign with company chop; The signature must same as agreement.)

只供本公司填寫 For Official Use Only

批核 Approved By	結算 Settlement	會計 A/C Dept.	客戶經紀 A.E
----------------	---------------	--------------	----------